

.b2231529 (E)

.b2231530 (F)

V.2

THE SINGLE EUROPEAN MARKET - 1992: A BIBLIOGRAPHY VOL.2 /

LE MARCHÉ UNIQUE EUROPÉEN - 1992: UNE BIBLIOGRAPHIE VOL.2

by / par David Milne  
Library, External Affairs and International Trade Canada /  
Bibliothèque, Affaires extérieures et Commerce extérieur Canada  
May / mai 1990

Explanatory note / Avant-propos

This bibliography continues the volume published under the same title in April 1989. It does not incorporate the material contained in that volume. Most of the works cited here are in the collection of the Departmental Library at External Affairs and International Trade Canada, and most were published between March 1989 and May 1990.

The cited works are classified by format (books, documents, databases etc.) as delineated in the table of contents. The 'Articles' section was sub-divided by topic due to its length. Articles considered relevant to two categories have been mentioned in both.

Cette bibliographie continue le volume publié en 1989 sous le même titre. Elle ne répète pas le matériel contenu dans le volume précédent. La plupart des ouvrages mentionnés ci-dessous ont été publiés entre mars 1989 et mai 1990 et se trouvent dans les collections de la bibliothèque ministérielle aux Affaires extérieures et Commerce extérieur Canada.

Les ouvrages cités ont été classifiés selon le format, soit livres, documents, bases des données, etc., tel qu'indiqué dans la table des matières. La section des articles, étant plus volumineuse, a été sous-divisée selon le sujet. Plusieurs articles ont été inclus sous deux catégories.

Dept. of External Affairs  
Min. des Affaires extérieures

AUG 15 1990

RETURN TO DEPARTMENTAL LIBRARY  
RETOURNER À LA BIBLIOTHÈQUE DU MINISTÈRE

43-251-950 (E)  
43-251-959 (F)